
Protokół Nr 64

posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 12 grudnia 2019r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 800. Posiedzenie otworzył

PrzewodniczącyZarządu - Pan Grzegorz Piec witając Członków Zarządu oraz

zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli Członkowie Zarządu,

z wyjątkiem Pana JarosławaStaciwy oraz:

• Skarbnik Powiatu -Pani Edyta Drążkiewicz,

• Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski,

• Główny Specjalista w Wydz. or - Pani Monika Równicka.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Przewodniczący Zarządu zaproponował następujący porządek obrad Zarządu:

l. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.

2. Podjęcie uchwały Zarządu w sprawie zmiany Regulaminu

Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Końskich.

3. Rozpatrzenie wniosku Związku Nauczycielstwa Polskiego O/Końskie w

sprawie przeprowadzenia kontroli funkcjonowania Zakładowegofunduszu

ŚwiadczeńSocjalnych w Specjalnym Ośrodku Szkolno - Wychowawczym

w Baryczy.

4. Omówienie realizowanego projektu termomodernizacji budynków Domu

Pomocy Społecznej "Cichy Zakątek"w Końskich.

5. Sprawy różne.

PrzewodniczącyZarządu - Pan Grzegorz Piec zapytał, czy są uwagi lub

propozycje do przedłożonego porządku obrad.

W związku z tym, że uwag nie było w/w porządek obrad został przyjęty

w wersji przedstawionej przez Pana Starostę.
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Ad.3

Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski przedstawił projekt uchwały

Zarządu w sprawie zmiany Regulaminu Organizacyjnego Starostwa

Powiatowego w Końskich. Oznajmił, że zmiany Regulaminu zostały wymuszone

wielkością budżetu powiatu. Stwierdził, że przepisy wskazują na zatrudnienia

audytora wewnętrznego w ramach etatu o ile wielkość budżetu powiatu

przekroczy kwotę 100 mln zł. Zwrócił uwagę, że o ile Rada Powiatu uchwali

budżet zaproponowany przez Zarząd wówczas taki przypadek zaistnieje.

Podkreślił, że niezatrudnienie audytora skutkuje dyscypliną finansów

publicznych. Poinformował, że przewiduje się dla audytora wewnętrznego 'li

etatu . Zapoznał Zarząd z zapisami Regulaminu dotyczącymi kwestii związanych

ze stanowiskiem audytora.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 14312019 w przedmiotowej

sprawie.

Ad. 4

Naczelnik Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pan Krzysztof

Stachera przedstawił pismo Związku Nauczycielstwa Polskiego O/Końskie

w sprawie przeprowadzenia kontroli funkcjonowania Zakładowego Funduszu

Świadczeń Socjalnych w Specjalnym Ośrodku Szkolno - Wychowawczym

w Baryczy. Oznajmił, że zwrócił się z pismem do Dyrektora Ośrodka o złożenie

wyjaśnień w sprawie. Zaproponował, aby po otrzymaniu odpowiedzi zlecić

kontrolę Funduszu audytorowi.

Zarząd przychylił się do propozycji Naczelnika Wydz. PS.

Ad.5

Naczelnik Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu 

Pani Barbara Panek oraz Inspektor w Wydz. IM - Pan Roman Sulgostowski

przedstawili Zarządowi sprawę podłączenia klap p.poż. do zasilania oraz do
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istniejącego systemu sygnalizacji p.poż., zainicjowaną na poprzednim

posiedzeniu.

Inspektor w Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu

Pan Roman Sulgostowski poinformował, że odbyła się narada z inspektorami

nadzoru branży sanitarnej i elektrycznej, którzy uznali że wykonanie w/w robót

jest niezbędne dla prawidłowego funkcjonowania systemu. Zwrócił uwagę, że

w części tekstowej projektu wykonawczego branży sanitarnej znajdował się zapis

dotyczący konieczności wykonania omawianych robót. W dokumentach zabrakło

rysunków technicznych uszczegóławiających podłączenie klap do zasilania

i systemu SAP. Odczytał część tekstową dokumentacji: "Na kanałach, które

przechodzą przez stropy oraz przez inne sfery oddzielenia pożarowego

(przedsionek przy środkowej klatce schodowej) należy zamontować klapy p.poż.

EI120 z siłownikiem i wpiąć do systemu p.poż.".

Naczelnik Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu 

Pani Barbara Panek podkreśliła, że opis przedmiotu zamówienia znajduje się we

wszystkich dokumentach i wnioskowane przez wykonawcę roboty dodatkowe są

.. uwzględnione.

Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik stwierdził, że wykonawca miał

czas zadawać pytania na etapie postępowania przetargowego. Zawnioskował

. . .
o opimę prawną w sprawie.

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec zapytał, jak może potoczyć

się sprawa w przypadku niewyrażenia zgody i niezabezpieczenia środków na

roboty wnioskowane przez wykonawcę.

Naczelnik Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu 

Pani Barbara Panek odpowiedziała, że wykonawca może prowadzić dalszą

korespondencję lub wystąpić na drogę sądową.

Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski oświadczył, że w jego ocenie

wykonawca powinien wykonać omawiane roboty w ramach przeznaczonych na
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ten cel środków. Nie może tłumaczyć odmowy wykonania tym, że nie doczytał

dokumentacji.

Z-ca PrzewodniczącegoZarządu- Pan WiesławSkowron uznał za słuszne

wystąpienie o opinię dotyczącą aspektów prawnych w/w sprawy.

Biorąc pod uwagę powyższeZarząd postanowiłwystąpić o opinię prawną

w sprawie.

Ad. 4

W sprawach różnych:

• Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski przypomniał, że Starostwo

pracuje w sobotę 14 grudnia b.r. w zamian za dzień wolny w Wigilię

Bożego Narodzenia.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zarządu

o godz. 830 zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała: Monika Równicka
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Podpisy Członków Zarządu:

Grzegorz Piec

Wiesław Skowron

Dariusz Banasik
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